
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

 
Indiener: Stefan Nijhuis en Leo Morren / Groenlinks 
 
Datum indiening vraag: 02 mei 2017 
 
Datum verzending antwoord: 08 mei 2017 
 

commissievergadering Sociaal:      9 mei 2017 / agendapunt 10                                                 
 

Formulering: 

Vraag: Op 20 april hebben raads- en commissieleden een werkbezoek gebracht aan 
de Hacron. Tijdens dat bezoek presenteerde de Hacron (Vebego) een plan waarmee 
zij hun huidige dienstverlening aan de gemeente Berkelland tegen lagere kosten zou 
kunnen continueren.  Dit plan zou het voornemen van de integratie van WSW 
medewerkers in de buitendienst overbodig maken.  
Tijdens het bezoek werd door vertegenwoordiging van college de indruk gewekt dat dit 
alternatief in de discussie zou worden meegenomen.  
In het voorstel komt het onderzoek naar dit alternatief ook niet aan de orde. 
Onze vraag is waarom dit alternatieve voorstel van de Hacron niet aan agenda punt 10 
is toegevoegd?  
 
Antwoord: 
De raadsagenda met daarbij het raadsvoorstel  “Integratie sw – medewerkers in de 
buitendienst” is door het Presidium op 19 april 2017 vastgesteld. 
Het werkbezoek van de gemeenteraad  was op  20 april 2017. 
Voor die tijd is de inhoud van de notitie van Hacron groen niet met de 
portefeuillehouder gedeeld. 
 
Niet duidelijk is op grond van welke uitspraak van de vertegenwoordiging van het 
college de indruk is gewekt dat het alternatief in de discussie zou worden 
meegenomen. 
Er wordt u gevraagd de koers van de buitendienst te verleggen. In de vervolg 
uitwerking kan er voor (sociale)ondernemingen mogelijk nog steeds een rol zijn. 
Het is goed om te weten waartoe Hacron Groen in staat is. Op dit moment is een 
aanbesteding aan een (sociale)onderneming niet aan de orde. Als Hacron kwalificeert 
als sociale onderneming en u wilt een aanbesteding daartoe beperken kan er nog 
steeds niet 1 op 1 gegund worden. Ook andere sociale ondernemingen kunnen dan 
inschrijven. Het beleid van het college is er overigens op gericht om mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt juist te laten integreren in het reguliere bedrijfsleven en 
niet in sociale ondernemingen.  
 
Indien gewenst kan het Presidium de door Hacron  groen aangereikte notitie 
toevoegen aan de agenda. 

 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


